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Jegyzőkönyv 

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2015. február 19-én megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet aljegyző, Kovács György 

alpolgármester, Fodor Imre képviselő, Pulisch József képviselő, Szép Hajnalka képviselő, 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő és Kaszaláné Bán Anikó képviselő. 

Hitelesítő:  Kaszaláné Bán Anikó képviselő, Pulisch József képviselő. 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozat képességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 7 fő. 

Mocsáry Balázs polgármester módosító indítványt javasolja felvenni egyebek napirendi pontra 

a fogorvosnővel való szerződéskötés megtárgyalását. 

A képviselő-testület a módosítással együtt a napirendi pontokat elfogadja. 

 

Napirend: 

 

1. A 2014. évi költségvetési rendelet módosítása     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

2. A 2015. évi költségvetési rendelet megalkotása     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

3. A szociális ellátásokról szóló rendelet megalkotása     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. Az önkormányzati SZMSZ módosítása      

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. A képviselői tiszteletdíjról szóló rendelet megalkotása    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

6. Egyebek (szabadságolási ütemterv, stb…) 

7. Fogászati szerződések 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 
 

 

1. napirendi pont tárgyalása: A 2014. évi költségvetési rendelet módosítása  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a jogszabály rendelkezik arról, hogy adott évi 

zárszámadást megelőzően van lehetőség a költségvetés módosítására. A módosítás oka az, hogy 

az éves gazdálkodás során az önkormányzatnak a központi költségvetés terhére 

pótelőirányzatot állapítottak meg és a képviselő-testület hatáskörébe tartozó módosítások is 
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átvezetésre kerültek. Központi utasításra 12,6 millió Ft-tal, sajáthatáskörben pedig 48,7 millió 

forinttal kerül módosításra. Arra is figyelemmel kellett lenni a módosításkor, hogy minden 

egyes kifizetésnek legyen előirányzata a legújabb jogszabályi előírásoknak megfelelően. A 

pótelőirányzatok összegével az önkormányzatnak és intézményeinek a bevételi előirányzatok 

megemelésével egy időben a kiadási oldalt is korrigálnia szükséges.  

  

Pulisch József a PÜT bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság megtárgyalta a 2014.évi 

költségvetés módosítását és azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. Pozitív 

eredményként értékelte a bizottság, hogy szépen alakultak a helyi adó bevételek. Megfelelő 

pénzeszköz állt az önkormányzat rendelkezésére a szükséges kiadások fedezésére. A 

költségvetés stabil. 

 

Kovács György alpolgármester: A szöveges részben lehet olvasni, hogy a 2013-ban a testület 

által megszavazott plusz béren kívüli juttatás ennek az évnek a költsége, mivel a decemberi 

bérek a következő évi költségvetést terheli. Az rendben van, hogy a bér a következő évet terheli, 

de ez a decemberi juttatás tárgyévben került kifizetésre. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: 2013. decemberben ajándékutalványról döntött a testület. Az 

ajándékutalvány a bér, illetmény kategóriába tartozik. A béren kívüli juttatás a következő évet 

terheli, ha bérjellegű decemberben kerül kifizetésre. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelete 

a 2014. évi költségvetésről szóló 1/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: A 2015. évi költségvetési rendelet megalkotása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy kiküldött anyagban szerepel a 2014. évi 

előirányzat is viszonyításként. A jogszabályok előírásainak betartásával külön-külön készült 

költségvetés a Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda és a Községi Könyvtár és Közösségi Ház 

részére. A bevételi oldalon a 2014. évihez képest jóval kisebb összeg szerepel, mivel a közös 

hivatal fenntartási költségei az nem a mi költségvetésünkben szerepel, hanem Péteri község 

költségvetésében. Ettől függetlenül sikerült egy olyan költségvetést elkészíteni, hogy az össz  

működési kiadások hasonlóan alakulnak, mint a tavalyi évben és jut fejlesztési forrásra és 

beruházásra is. A község iparűzési adóbevétele olyan magas, hogy az állam a normatív 

támogatásba beszámít jelentős összeget, tehát olyan mintha némely területre nem is kapna az 

önkormányzat támogatást. (külterület, közutak, köztemető, közvilágítás…) A bevételi oldalnál 
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ki kell emelni az iparűzési adóbevételt, mivel a tavalyi előirányzati szinten került tervezésre, 

függetlenül attól, hogy nagyobb volt a bevétel 2014-ben. Az iparűzési adót terheli egy közel 

2,5 milliós visszatérítési kötelezettség, az egyik cég túlfizetéséből adódóan. 

 

Kiadási oldal 

Fejlesztési kiadásokra betervezett összeg jelentős. Tartalmazza a Kisfaludy utca közvilágítás 

bővítését, mely rövid időn belül el fog készülni. Az ASP pályázat keretében még 7,6 m Ft 

kifizetésére kerül sor, de ennek az állami támogatása a bevételi oldalon be van tervezve.  A 

Petőfi utcai játszótér minősége már nem felelt meg a szabványnak, ezért lebontásra került a 

tavalyi év végén. Egy új játszótér kialakítására 5 m Ft-ot került betervezésre. Az óvoda 

épületének hőszigetelése egy pályázat elnyerése folytán megvalósul, ezért szükséges a 

nyílászárók cseréje is, ami 1,4 m Ft-ból megvalósítható. 3 db vadkamera beszerzése került 

betervezésre. Folytatódik a járdaépítés a Monori úton. Vízkár elhárítási terv készíttetésére is 

kellette tervezni összeget. A civilközpont látványtervének beadási határideje március 19. A 

temetőt parcellázni kell, annak a résznek a tereprendezésére szükséges van. Ugyancsak indokolt 

a könyvtár informatikai eszközeinek fejlesztése. A céltartalékban 15 millió forint van. 

Áprilisban a gazdasági program elfogadása után el lehet dönteni, hogy mire kerüljön elköltésre. 

 

Pulisch József  PÜT bizottság elnöke: A település működése biztosított és az intézmények is 

zavartalanul tudnak működni, a gazdálkodása az önkormányzatnak megfelelő. A bizottság a 

költségvetés tárgyalásakor javasolta, hogy kerüljön betervezésre az önkormányzati újságra 

+508 e Ft, a villanyhálózat bővítésére +400 e Ft, temető vadhálóval való bekerítésére +100 e 

Ft. Ezekkel az összegekkel a céltartalék kerül csökkentésre. A bizottság a módosításokkal 

együtt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 2015. évi költségvetést. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Az iskolában a csúszda eltörött, ha nem lehet 

megcsináltatni, akkor újat kellene venni. A polgármester úr megkérdezte, hogy mennyibe kerül 

a szerződéskötés a Williams Tv-vel?  Ez fontos lenne, mert a környező települések is 

tájékoztatást kapnának, hogy a községben milyen események, rendezvények vannak. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A csúszda nem egy nagy összeg, megoldható a csere. A 

Williams Tv vezetőjét tegnap nem tudta elérni, de felmerült a Gemini Tv neve is. 

 

Kovács György alpolgármester elmondja néhány fejlesztési javaslatát: vízmű vastalanító 

javítása szükséges. Közterületeken a térfigyelő kamerák kiépítésére is kellene gondolni. A 

közúti táblák is cserére szorulnak, ez megoldható lenne a téli útkarbantartásán megmaradó 

összegből. Jó dolog lenne egy községi piac létrehozása. A szabadnapos rendőr alkalmazását 

nem látja betervezve a költségvetésbe, pedig nagy szükség van rá. 

 

Pulisch József PÜT. biz. elnök elmondja, hogy a közúti táblák cseréjéről a bizottság is tárgyalt 

és a költségvetésbe bele fog férni, csak össze kell írni, hogy mely táblák cseréjéről van szó. 

 

Kovács György alpolgármester: A Petőfi utcában volt egy közlekedés biztonsági bejárás egy 

kivitelező céggel, akik ingyen felmérik, hogy mely táblákat kell cserélni és árajánlatot is adnak. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Vízmű vastalanító javítására későbbi alkalommal vissza kell 

térni, mivel a szolgáltató cég bevonásával kell megtárgyalni, hogy milyen sorrendben történjen 

a vízmű javítása és mik a lehetőségek. A térfigyelő rendszer iránti igény minden évben felmerül. 

Pályázunk rá ebben az évben is és a testület dönt, ha nem nyerünk, mi legyen a következő lépés. 

A helyi piac kialakítása nem egy nagy összeg, néhány szakhatósági engedély kell. A 

szabadnapos rendőr alkalmazásának lehetőségét későbbi időpontban javasolja megtárgyalni, 

mivel 2 hét múlva kerül sor egy megbeszélésre a környékbeli polgármesterek és a Pilisi 

Rendőrőrs vezetője között. A rendőrőrs épülete már nem megfelelő, ha átköltöznek egy másik 

épületbe, akkor lakosságarányosan lennének a terhek. Ha a rendőrség támogatására betervezett 

200 e Ft-nál jóval többet kell esetleg fizetni, akkor nem javasolja a szabadnapos rendőr 

alkalmazásának bevezetését az első félévben. Természetesen nem zárkózik el a bevezetése elől 

egy későbbi időpontban. 

 

Fodor Imre képviselő: Volt róla szó, hogy Csévharaszt csatlakozni fog a monori vízhálózathoz? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Volt már tárgyalás a Monori Kövál-lal és abba maradtak, hogy 

visszatérnek a problémára. Háromféle megoldási javaslatuk is volt, az egyik megoldásnak 

felmerült a csatlakozás, de csak beszélgetés szintjén. 

 

Kovács György alpolgármester: Petőfi utcában forgalomlassító bordák kialakítását a Volán 

busz nem támogatja, természetesen nem az a cél, hogy a busz közlekedés megszűnjön, de a 

sebesség csökkentésre nagy hangsúlyt kell helyezni, kényszerítő eszközt kell alkalmazni. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Forgalomtechnikai bejárást kell összehívni a Volán, a rendőrség, az I. 

fokú közlekedéshatóság, a közútkezelő bevonásával, mivel az ügyintéző nem döntheti el, hogy 

hova milyen új tábla kerüljön. 

 

Pulisch József képviselő: Petőfi utcát ebben a ciklusban le kellene aszfaltozni és akkor meg 

lehet egyben oldani a sebességcsökkentést is. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A civilek támogatására be van tervezve egy összeg. A katolikus 

egyház is pályázik, de a rendezvénye április 11-12-én lesz, kb.1500 fő vendéget várnak 

Nyáregyházása és Csévharasztra is fognak jönni, valószínű a tornatermet is igénybe veszik a 

vendégek elhelyezésére. A templomba egy márvány oltárt szeretnének készíttetni, a bejárati 

ajtó elé egy rácsot, hogy nappal mindig nyitva lehessen a bejárati ajtó és bárki betekinthessen 

a templomba, valamint az első teraszt és járdát szeretnék megcsinálni. A táborral összességében 

750-900 e Ft támogatási igény lenne.  

 

Kovács György alpolgármester: Figyelembe kell venni, hogy van egy újraélesztett 

közalapítványunk, azt is kell támogatni. Az egyházat is fontos támogatni, mivel a falu 

közösségét érinti, 600 e Ft támogatást javasol. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: 700 e Ft-ot javasol, mivel tábor is van benne. 
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Fodor Imre képviselő szintén 700 e Ft-ot javasol. 

 

Kovács György alpolgármester: Erre a rendezvényre nem lehetne egy külön keretet biztosítani? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Jogilag nem nagyon, mert a civilek támogatásában benne van. 

 

 Képviselők egyhangúan 700 000 Ft támogatás mellett döntöttek. 

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosításokkal együtt a 2015. évi 

költségvetési rendelet tervezetet: 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

3/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelete 

az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása:A szociális ellátásokról szóló rendelet megalkotása  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A pénzbeli és természetbeni szociális ellátások rendszere 2015. 

évben jelentős mértékben átalakul. Az átalakulás érinti a települési önkormányzatok 

rendeletalkotási kötelezettségét is.   2015. március 1-től a lakásfenntartási támogatásra, a 

méltányossági közgyógyellátásra, illetve a méltányossági ápolási díjra vonatkozó szabályozás 

hatályon kívül helyezésre került. Korábbi rendeletben volt eset, időszaki támogatás, temetési 

segély, ezek most települési támogatásként szerepelnek. Fő cél, hogy akik már eddig is 

részesültek valamilyen támogatásban ne szenvedjenek hátrányt. Módosulni fog, hogy ki mit 

bírál el, a költségvetés elfogadása után már adott a keret, hogy miből gazdálkodhat a szociális 

és egészségügyi bizottság. 

 

Fodor Imre Ügyrendi Biz. elnök: A Szociális és Egészségügyi Bizottság együtt ülésezett az 

Ügyrendi Bizottsággal. A kiküldött anyagot megtárgyalta és egy pontban módosítottak. A 

települési támogatáshoz bekerült a rendkívüli települési támogatás. Ezzel a módosítással a 

szociális rendeletet elfogadásra javasolja bizottság a képviselő-testületnek. 

 

Kaszaláné Bán Anikó Szoc.és Eü.Biz.elnöke: Nagy változás nem történik, a segélyezési formák 

megmaradnak csak az elnevezés fog változni. A lakosság ebből nem fog észrevenni semmit. A 

bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a helyi rendeletet.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Temetési segély eddig forinthoz volt kötve, most a temetési 

számlán lévő összeg 10 %-a legfeljebb 20 e Ft. Ezzel is ösztönözni szeretnénk a hozzátartozót, 

hogy kérjenek számlát, a vállalkozó pedig adjon számlát. 



6 
 

 

Antal Erzsébet aljegyző elmondja, hogy jogtechnikai probléma merült fel. A Szociális törvény 

módosításakor nem rendelkeztek a méltányos ápolási díjról, végrehajtási rendelet sem jelent 

meg eddig. Véleménye szerint, akinek már meg volt állapítva eddig a méltányos ápolási díj, az 

most ne kerüljön megszüntetésre, ezért a rendeletben a 20. § (3) bekezdése lesz a (4) bekezdés, 

a (3) bekezdésként az alábbi rendelkezés kerüljön:”A (2) bekezdésben megjelölt rendelet 

alapján megállapított méltányos ápolási díjat tovább kell folyósítani a jogosult részére 

megállapító határozatban megjelölt időpontig.” 

 

Kovács György alpolgármester: Lakhatási támogatást márciustól az önkormányzatnak kell 

biztosítani, az állam nem támogatja. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Igen ezzel a költségvetésben már számoltak. A lakhatási 

támogatásnak előnye, hogy az ügyfél nem kap kézhez pénzt, mivel szolgáltatónak kerül 

átutalásra. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelete 

a szociális rászorultságtól függő települési támogatásokról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

4. napirendi pont tárgyalása: Az önkormányzati SZMSZ módosítása   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Novemberben még úgy gondolta a képviselő-testület, hogy 

Csévharaszt Közös Önkormányzat lesz. Most módosítani kell a 45. § (1) bekezdést, a 46. §-ban 

a székhely neve, címe változott, a kirendeltség neve, címe. A 2. számú mellékletben 

megváltozott a szociális és egészségügyi bizottság feladat és hatásköre. A bizottság dönt  

a) éves gyógyszer támogatásokról 

b) azon eseti rendkívüli támogatásokról, amely meghaladja a polgármester jogkörét 

c) időszaki települési támogatásokról 

d) 50 e Ft alatti kamatmentes kölcsönről 

e) lakhatási támogatásról 

f) szociális étkeztetési kérelmekről. 

 

 2)  Véleményezi és döntési javalatot  készít a képviselő-testületnek az  

a) ápolási támogatás megállapításához  

b) köztemetés költségei alóli mentesítéshez 

c.) szociális tüzifa kérelmekről 

d) a talajterhelési díj kedvezményekről és mentességi kérelmekről 

e) 50 e Ft feletti kamatmentes kölcsön kérelmekről.” 
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Fodor Imre Ügyrendi Biz.elnök: Az ügyrendi bizottság megtárgyalta az önkormányzat és 

szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását és a 3.§ (1) bek.c) pontját időszaki 

települési támogatásra javasolja módosítani. Ezzel a módosításával együtt a rendeletet 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2015.(II.20) 

önkormányzati rendelete 

az önkormányzat és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2014. 

(XI.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

5. napirendi pont tárgyalása: A képviselői tiszteletdíjról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester. A képviselők tiszteletdíjáról szóló rendelet 2002-ben készült, 

majd 2006-ban lett módosítva. Az alakuló ülést követően felvetődött a képviselői tiszteletdíj 

rendezése. Akkor a képviselő-testület úgy döntött, hogy a költségvetés elfogadásakor vissza 

térnek a tiszteletdíj megállapítására. A tervezet lényege, hogy a régi tiszteletdíj mértékét 2015. 

szeptember 30-ig a régi rendszer szerint, egy összegben számfejtjük, ezt követően havonta 

történne a számfejtés. Az emelés mértékét 50 %-ban javasoljuk meghatározni, ami a 

költségvetésünket nem terheli jelentősen. Az emelt összeg a 2015-ös évet csak 2 hónappal 

terhelni, ami minimális hatású. 

 

Fodor Imre ügyrendi bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta a helyi képviselők, bizottsági 

tagok tiszteletdíjáról szóló rendeletet és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

Pulisch József képviselő elmondja, hogy novemberben Ő volt, aki indítványozta a képviselők 

tisztelet díjának emelését. Ez egy elfogadható összeg, a költségvetést sem terheli meg. 

 

Kovács György alpolgármester. A novemberi előterjesztéssel kapcsolatban ellenvéleménye 

volt, de ez a módosítás, emelés egy korrektebb, elfogadható megoldás. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem zárkózik el a további emelés elől, de egy lépésben ennyi 

elég.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 
 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelete 

a helyi képviselők, bizottsági tagok 

tiszteletdíjáról 

 
/Rendelet a jegyzőkönyv csatolva./ 
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6. napirendi pont tárgyalása: Egyebek (szabadságolási ütemterv, stb…) 

 

A. Szabadságolási ütemterv 

Mocsáry Balázs polgármester: Az eddigi gyakorlat az volt, hogy a polgármester 2 hetet 

meghaladó szabadságát bejelentette a képviselő-testületnek. Jogszabály írja elő, hogy 

szabadságolási ütemtervet kell készíteni és a képviselő-testület elé terjeszteni. 

Pulisch József képviselő: A testület jóváhagyja és később csak tájékoztatni kell a testületet a 

szabadság kivételéről. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

7/2015.(II.19.) számú határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Mocsáry Balázs polgármester 2015. évi 

szabadságának ütemezését a melléklet szerint, és azt a 2011. évi 

CXCIX. törvény 225/C. § (2) bekezdése szerint jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Fodor Imre képviselő. Testvér településsel kapcsolatban van valamilyen fejlemény? 

Mocsáry Balázs polgármester: Igen, van. Pályázat beadására lesz lehetőség. Az egyik település 

Varsolc, a másik kettő szlovák település, a negyedik a Harasztos község. Áprilisban kell beadni 

a pályázatot és májusban kerül elbírálásra. A rendezvénynek olyannak kell lennie, amiben 

megismertetjük a vendégekkel a mi EU-s életmódunkat. A falunap keretében meg lennének 

hívva, lenne egy másfél, két órás beszélgetés. Még az nap a Cséfe szervezne egy néptánc 

találkozót, mely egy táncházzá alakulna át az este végére. Másnap lennének a szokásos 

események a falunapon. 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Vasárnap egy záró rendezvény lehetne a templomban a 

lelkészek és a polgármesterrel együtt. 

Kovács György alpolgármester: A falunap dátumát meg kell határozni, így lehetőség van időben 

a vendégszereplőket lefoglalni. Civilszervezetek a kulturális rendezvényeit is bele lehetne 

illeszteni a falunapi rendezvénybe ez által is nívósabb lenne a falunap. Arra gondol, hogy 

vannak olyan kulturális dolgok, amit a civilszervezet meg akar szervezni, pl:egy szabadtéri 

színház, ezáltal is gazdagabb lenne a program. Javasolja, hogy nagyobb hangsúlyt kapjanak a 

pályázatok figyelése, kihasználása. Komoly pályázatíró cég kellene, aki időszakosan 
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tájékoztatja a képviselő-testületet, arról, hogy milyen pályázatok vannak, milyen lehetőségek 

lehetne kihasználni. 

Mocsáry Balázs polgármester: Falunap augusztus 8-9-én lenne, a szüreti felvonulás szeptember 

26-án a Szeretlek Magyarország keretében. 

Damner Erzsébet könyvtár vezető: Javasolja, hogy az óvoda, iskola legyen jelen a falunapon. 

A gyerekeken keresztül lehet kivinni a szülőket a falunapra. Közösség fejlesztés csak így lehet. 

A gyerekek az általuk elkészített tárgyakat ki tudnák vinni, kiállítani. 

Kovács György alpolgármester fontosnak tartja, hogy az óvoda, iskola részt vegyen az 

önkormányzat által szervezett ünnepségeken, programokon is. Jónak tartja a könyvtár vezető 

elképzelését, hogy mind az óvoda, mind az iskola a falunap keretében megtudná mutatni, hogy 

mit készítettek egész évben.  

Pulisch József képviselő: A tűzifa osztásra milyen reakciók voltak? 

Mocsáry Balázs polgármester: Egy helyi vállalkozó 35 e Ft-ért szállította házhoz a 

rászorultaknak. Voltak elégedett emberek és természetesen elégedetlenek is, hiszen ezt nem 

lehet jól elosztani. 

Szép Hajnalka képviselő: Nagy probléma a busz menetrend, másfél órákat kell várni a buszokra. 

Iskolai szünetben még ritkábbak a járatok, mert elvesznek reggel és este egy buszt. Hétvégéről, 

ünnepnapról nem is beszélve. Ez mindenkinek probléma, gyerekeknek, felnőtteknek. Általában 

koszos és hideg a busz, ráadásul a jegyárak egyre csak nőnek. Vasaddal együtt kellene 

kezdeményezni ennek a megoldását, esetleg egy aláírásgyűjtéssel.  

Mocsáry Balázs polgármester: Javasolja, hogy konkrét időpontok kerüljenek megjelölésre a 

javaslatba. 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Szabadnapos rendőrrel kapcsolatban elhangzott, hogy várjuk 

meg a Pilisi rendőrőrs átköltözése mennyibe kerül a községnek. Attól, hogy a Pilisi rendőrőrs 

szép és kényelmes lesz Csévharaszton nem fog a helyzet változni, a közrend nem lesz jobb. A 

két dolog ne függjön egymástól. 

Kovács György alpolgármester: Kiemelten fontosnak tartja a szabadnapos rendőr alkalmazását, 

ha pénz a gond, akkor van egy felajánlás, ami közel a felét kifizetné. Meg lehet beszélni egy 

időpontot a felajánlóval, aki eljönne és meg lehetne hallgatni. 

Mocsáry Balázs polgármester: Miért ilyen sürgős, hogy legyen szabadnapos rendőr. 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: A rendőrség az önkormányzattal kötheti meg a megállapodást, 

ha most döntene a testület, mire a papír munka lezajlik, már megjön a jóidő és kezdődnek a 

problémák a fiatalokkal.  

Mocsáry Balázs polgármester: A szabadnapos rendőr alkalmazásától kevesebb lesz a drogos 

fiatal? 
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Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Igen, mivel napi 6 órában itt lenne a faluban, ki tudna menni 

azokra a helyekre ahol a fiatalok, drogoznak. Egy idő után meg lenne a gyümölcse annak, hogy 

mindennapos lenne a rendőri jelenlét a községben.  

Kovács György képviselő: Nem csak a drogra kell összpontosítani. jelentős bűnmegelőzési 

programot ki lehet alakítani és nagy szerepe lenne a közlekedésbiztonság területén is. 

Mocsáry Balázs polgármester: A rendőrség áprilisi beszámolójával egy időben napirendre kerül 

a szabadnapos rendőr alkalmazásának megtárgyalása, ha a testület elfogadja, akkor június 1-től 

szolgálatba is állhat.  

Pulisch József képviselő: Csévharaszt honlapján a háziorvosi rendelési idők folyamatosan 

legyenek aktualizálva. 

 

7. napirendi pont tárgyalása: Fogászati szerződések 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester köszönti dr. Szendrő Eszter fogorvost, aki áprilistól vagy 

májustól Csévharaszton fog dolgozni Szlepák Júlia doktornő helyett. 

 

dr. Szendrő Eszter: Gyerek fogorvosként is dolgozott, majd önkormányzatnál, most 

vállalkozóként dolgozik. Iskola szűrése is a feladati köré tartozik. 18 év alatt ingyenes minden 

fogászati kezelés. 18-62 éves korig a foghúzás, tömés, ínykezelés, fogkőlevétel ingyenes.  A 

későbbiekben röntgent is szeretne, ami szintén ingyenes lenne. Természetesen az ingyenesség 

csak a csévharaszti lakosokra vonatkozik. A fogpótlásokért fizetni kell a helyieknek is.  

 

Kovács György alpolgármester: Fontos a lakosságnak a jó és színvonalas fogászati ellátás. 

Célszerű lenne egy falugyűlést tartani erről a változásról, a feltételekről. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A rendelési idővel kapcsolatban elmondja, hogy ha 

valakinek rendelési időn kívül fáj a foga, akkor most Pestre kell utaznia. Jó lenne, ha mindennap 

1 órát itt lenne és kihúzná, tehát csak húzás lenne abban az időpontban.  

 

dr.Szendrő Eszter: A rendelési idő maradna a régi, tehát hétfő, szerda délután, csütörtök 

délelőtt. A lánya most fog végezni fogorvosként, az ő nevében megígéri, hogy rátesznek 1 vagy 

két órát a rendelési időre a pénteki napokon. 

 

Pulisch József képviselő: Egészségpénztárral van e szerződése? 

 

dr. Szendrő Eszter: Igen, jelenleg 16-tal van szerződése. Ezt nagyon jó dolognak tartja. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Feladatellátási előszerződés lenne a fogászati területi 

alapellátásra és iskolafogászati ellátásra. Tartalmazza, hogy kik között jön létre, mely területre, 

milyen feltételekkel. Lényegében nem változott az előző fogorvossal kötött szerződéstől. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

8/2015.(II.19.) számú határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hozzájárul ahhoz, hogy Dr. Szendrő Eszter (1185. Budapest, 

Szitnya u. 17.) szám alatti fogorvos, - mint egyéni vállalkozó -  

az Egészségbiztosítási Pénztárral a feladat ellátási előszerződést 

fogászati területi alapellátásra és  iskolafogászati ellátás 

tekintetében megkösse Csévharaszt közigazgatási területére a 

Csévharaszt, Ady E. u. 39/A szám alatt fogászati rendelő 

használatával. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket 

tegye meg és az előszereződést az aljegyző ellenjegyzése mellett 

megkösse. 

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 

  aljegyző 

               

Mocsáry Balázs polgármester: helyiségbérleti szerződésben le van írva, hogy hol van az 

ingatlan, mekkora a területe, a szakellátás működtetésére veszi igénybe. A szerződésbe 2021. 

december 30. került beírásra. Közüzemi díjak a bérlőt terhelik. A rezsi költségnél a bérlő 

negyedévente 30 e Ft- előleget fizetne, a következő év áprilisában kerülne sor a rendezésre a 

tényleges kifizetések alapján. Továbbá magában foglalja a szerződés a helyiség 

rendeltetésszerű használatát, a karbantartás kinek a kötelezettsége. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

9/2015.(II.19.) számú határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2021. december 31-ig Dr Szendrő Eszter (1185 Budapest, Szitnya 

u. 17.) szám alatti fogorvos részére a 2212 Csévharaszt, Ady E. 

u. 39/A. szám alatti egészségház fogorvosi rendelőjének ingyenes 

használatát biztosítja a rezsi költségek megtérítése mellett, külön 

helyiségbérleti szerződés szerint. 
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Felhatalmazza a polgármestert, hogy a helyiségbérleti szerződést 

az aljegyző ellenjegyzése mellett megkösse. 

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 

 aljegyző 

 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés zárt ülésként 

folytatódott. 

 

 

k.m.f. 

 

 

Mocsáry Balázs      dr.Kosztyi Emma 

polgármester       jegyző 

 

 

Hitelesítők: 

 

 

Kaszaláné Bán Anikó      Pulisch József 

    képviselő 

 

               

 

 


